
Hei alle sammen! 

Idet isen i Lørenhallen nå er på vei ut i fjorden, vil jeg på vegne av det nye styret si litt om hva som rører 
seg i Ishockey Yngres. Ambisjonen er å sende ut et nyhetsbrev om hva vi i styret jobber med – og hva som 
skjer ellers i klubben noen ganger i året. 

I denne runden vil jeg presentere styret, gi litt fakta om gruppa, oppdatering på ishall, og litt om prioriteter 
styret har den nærmeste tiden og oppdatering på aktiviteter. 

Styret i Hasle Løren Yngres 24/35 

Styret i Yngres velges formelt på Årsmøte i idrettslaget – men det er Yngres som utpeker sine kandidater 
på vårt «Årlige møte» som arrangere rett i forkant.   

Nytt styre ser slik ut: 

 
 
 
 
 

Rene Brorstrøm* 
Styreleder 
99275838 

 

 
 
 
 
 

Silje Gundersen 
Nestleder 
99446944 

 
 
 
 
 

Anders Smedsrød 
Sportslig ansvar 

99109982 

 
 
 
 
 

Benjamin Lindborg 
Økonomi 
41354428 

 
 
 
 
‘ 

Hege Rooth 
Olbergsveen* 
Jentehockey 

Foreldreansvar 
41521909 

 

 
 
 
 
 

Marita Ramstad 
Barneansvarlig 

93881183 

 
 
 
 
 

Åse Lousie Rolfsøn* 
Administrasjon 

91355487 

 
 
 
 
 

Pia Eckmann 
Kioskansvarlig 

97703767 

*Nye i styret 

Styret når man også på epostadressen ishockey.yngres@hasle-loren.no 

De som er interesserte, kan lese referatene fra styremøtene på nettsiden til Hockey (Junioravdeling-
dokumenter). Ikke nøl med å kontakte oss i styret om det skulle være noe! 

Foruten styret har Yngres et sportslig utvalg somledes av sportslig leder Nicklas Hudd, ellers sitter det 
representanter fra foresatte. 

Noen kjappe fakta om klubben: 

• Ishockey er en del av HL idrettslag som har 1831 medlemmer 

• Yngres hadde 246 medlemmer (ned fra 322 i 2022) og 11 lagenheter fra U7-HL2.   

• Tredje største gruppa i Hasle Løren idrettslag etter fotball og håndball. 

• Skøyte og hockeyskolen hadde 89 deltagere i år 

Årsberetningen ligger på nettsiden for den som vil lese mer. 
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Ishall 

Ishall blir det! Akkurat når, tør jeg ikke tidfeste men ambisjonen var ferdigstillelse av ny hall i 2028 - men vi 
skal nok innstille oss på noen økter til i dagens hall før vi skal over i en midlertidig hall og til slutt inn i en ny! 
Tommy Lund og Klas Birkedal har gjort en fantastisk innsats for at vi skal få en midlertidig hall under 
byggetiden. I disse dager utredes mulighetene for den midlertidige hallen, som er tenkt plassert ved siden 
av svømmehallen ved Løren Skole.  

Viktig prioriteter for styret 

For det nye styret sin del blir viktige oppgaver fremover å sikre en noe mer robust økonomi. Det er sårbart 
å drive en breddeklubb som skal gå i 0 økonomisk. I fjor gikk klubben ca 320.000 i minus – men vi fikk hjelp 
av noen tilskuddsordninger som kom på tampen som gjorde at det ble litt mindre dramatisk. 

Et tiltak for å bedre økonomien ble vedtatt på Årlig møte, og det var en økning i treningsavgiftene. Nye 
satser ligger ute på nettsiden. Vi forstår at dette kan bli krevende for noen – og minner om at kommunen 
har støtteordninger for de som trenger hjelp til treningsavgiften. Ta kontakt på ishockey.yngres@hasle-
loren.no om du trenger hjelp til å finne ut av dette. 

Det er ingen god løsning å redde hele resultatet ved å øke treningsavgiftene. Langt bedre, og mye 
viktigere, er det å kunne øke aktivitetsnivået i klubben. 

Fremover vil styret derfor fokusere på: 

Kostnadsnivå - vi må se på den totale kostnadsbasen til klubben. Må mer gjøres på dugnad? Hvordan 
kan vi få ned kostnadene uten at det går ut over den sportslige aktiviteten – støtte til trenere etc. 

Rekruttere og beholde spillere– Vi må få nye spillere inn og sørge for å beholde flest mulig lengst mulig. 
Det gir oss fundament prestere godt sportslig, men bidrar også med viktige inntekter. 

Aktiviteter - sikre aktiviteter som løfter klubben sportslig, fokus på aktiviteter som bidrar til å rekruttere og 
beholde, og bidrar til økonomisk trygghet for klubben. Vi kan alltid blir bedre på rekruttering til enhetene, 
hockeyskole, jentedag, camp’er, akademitrening og mye mer!   

Vi vil nok fremover  måtte kjøpe litt færre tjenester og derfor trenge litt ekstra foreldreengasjement. Litt 
kaotisk kan det sikkert fremstå i denne endringsfasen.  Så håper jeg alle kan bidra litt ekstra for å sette 
riktig kurs. Sammen er dette en overkommelig oppgave. 

Sesongen 24/25 

Neste sesong sparkes i gang i uke 33 med Camp 33 – og andre aktiviteter 

Isen er tilbake og hockeycampen vil som vanlig arrangeres for årskullene 2016-
2010. Meld deg på allerede nå på https://tinyurl.com/HLCamp33 eller QR koden 
til høyre 

 

Avslutningsvis vil jeg takke Kyrre, som gikk av som styreleder i år, for den store innsatsen han har 
lagt ned for klubben de siste årene.  
 
 

Risle Rasle 

 

Rene Brorstrøm 
99275838 
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